
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2022. gada 12. aprīļa 
LFF VALDES SĒDES Nr. 8/2022 protokola izraksts 
  



Latvijas Futbola federācijas (LFF)  
Valdes sēdes Nr. 8/2022 protokols 
     

2022. gada 12. aprīlis, plkst. 12:00 attālinātajā režīmā, izmantojot Zoom videokonferences platformu. 
 

Piedalās LFF valdes locekļi: V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, E. Latkovskis, J. Engelis, A. Rozītis, A. 
Kučinska, V. Mihaļčuka. 
Protokolē: A. Uldriķis 
Sēdi vada: V. Ļašenko, LFF prezidents 
Uzaicinātā persona: A. Gaidels, LFF ģenerālsekretārs 
 
Sēdes atklāšana 
V. Ļašenko atklāj sēdi, secinot, ka sēdē piedalās astoņi LFF valdes locekļi, kas veido kvorumu. [..]  
 
Lēmums Nr. 1/8/2022 
Valde nolēma apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. LFF kongresa darba kārtība un citi dokumenti (30 min.) A. Gaidels 

2. Mākslīgā seguma laukums Liepājā (20 min.) H. Gudermanis 

3. VAR sistēmas ieviešana (45 min.) A. Treimanis 

4. LFF budžeta izpilde uz 2022. gada 31. martu (60 min.) U. Mālmanis, 
I. Lagzdiņa 

5. Dažādi (60 min.) 
5.1. Klubu licencēšanas Pirmās instances padomes sastāvs 
5.2. Izmaiņa Latvijas 1. līgas čempionāta reglamentā 
5.3. Klubu vēstules par sieviešu futbolu 
5.4. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta 

V. Ļašenko, 
A. Saļņikovs, 
D. Matīss 

   

Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.1 

1. LFF kongresa darba kārtība un citi dokumenti (30 min.) A. Gaidels 

 
[..] 
 
Lēmums Nr. 2/8/2022 
Valde nolēma apstiprināt 2022. gada LFF kongresa darba kārtību un kongresa reglamentu, kā arī 
apstiprināt neatkarīgu zvērinātu revidentu “Ernst & Young” 2022. gada LFF finanšu pārskata auditēšanai. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.2 

2. Mākslīgā seguma laukums Liepājā (20 min.) H. Gudermanis 

 
[..] 
Lēmums Nr. 3/8/2022 



Valde nolēma pamatojoties uz LFF Infrastruktūras attīstības programmu 2020. - 2024. gadam, 2022. 
gada LFF budžeta ietvaros atbalstīt Liepājas futbola halles sintētiskā seguma izbūvi ar nosacījumu, ka 
Liepājas pašvaldība līdz 2023. gada 31. decembrim par pašvaldības līdzekļiem veiks Liepājas stadiona 
“Daugava” rezerves laukuma renovāciju, kā arī uzdot LFF administrācijai līdz šā gada 1. maijam sagatavot 
līgumu ar Liepājas pašvaldību. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.3 

3. VAR sistēmas ieviešana (45 min.) A. Treimanis 

 
[..] 
 
Lēmums Nr. 4/8/2022 
Valde nolēma pieņemt zināšanai informāciju par VAR ieviešanas procesu. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, E. Latkovskis, J. Engelis, A. Rozītis - par, A. Kučinska, V. Mihaļčuka - 
atturas. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.4 

4. LFF budžeta izpilde uz 2022. gada 31. martu (60 min.) U. Mālmanis, 
I. Lagzdiņa 

 
[..] 
 
Lēmums Nr. 5/8/2022 
Valde nolēma pieņemt zināšanai LFF administrācijas ziņojumu par LFF budžeta izpildi uz 2022. gada 31. 
martu. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.5 

5. Dažādi (60 min.) 
5.1. Klubu licencēšanas Pirmās instances padomes sastāvs 
5.2. Izmaiņa Latvijas 1. līgas čempionāta reglamentā 
5.3. Klubu vēstules par sieviešu futbolu 
5.4. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta 

V. Ļašenko, 
A. Saļņikovs, 
D. Matīss 

 
5.1. Klubu licencēšanas Pirmās instances padomes sastāvs 
 
[..] 
 
Lēmums Nr. 6/8/2022 
Valde nolēma ņemot vērā vakanto vietu Klubu licencēšanas Pirmās instances padomē, virzīt 
apstiprināšanai kārtējā LFF kongresā Sandi Saulīti saskaņā ar LFF statūtu 52. panta 2. daļu. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, E. Latkovskis, J. Engelis, A. Rozītis - par, A. Kučinska, V. Mihaļčuka - 
atturas. 
 
5.2. Izmaiņa Latvijas 1. līgas čempionāta reglamentā 



 
[..] 
 
Lēmums Nr.7/8/2022 
Valde nolēma attiecībā uz Ukrainas valsts pilsoņiem samazināt saskaņā ar 2022. gada 1. līgas čempionāta 
reglamenta 4.4.1. punktā piemērojamo dalības maksu 1000 eiro apmērā par katru spēlētāju. Minētais 
dalības maksas samazinājums katram 1. līgas klubam var tikt piemērots ne vairāk kā par diviem Ukrainas 
spēlētājiem. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
V. Ļašenko un O. Pulks pamet LFF valdes sēdi. 
Sēdes vadību pārņem LFF viceprezidents Sergejs Kovaļovs. 
 
5.3. Klubu vēstules par sieviešu futbolu 
 
[..] 
 
Lēmums Nr. 8/8/2022 
Valde nolēma uzdot LFF administrācijai izveidot darba grupu sieviešu virslīgas organizēšanas 
uzlabojumiem, čempionāta attīstībai un potenciālajiem pārvaldes modeļiem. 
S. Kovaļovs, E. Latkovskis, J. Engelis, A. Rozītis, A. Kučinska, V. Mihaļčuka – par, V. Ļašenko, O. Pulks - 
nepiedalās. 
 
5.4. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta 
 
Lēmums Nr. 9/8/2022 
Valde nolēma nākamo LFF valdes sēdi noturēt 2022. gada 3. jūnijā plkst. 12:00. 
S. Kovaļovs, E. Latkovskis, J. Engelis, A. Rozītis, A. Kučinska, V. Mihaļčuka – par, V. Ļašenko, O. Pulks - 
nepiedalās. 
 
Valdes sēde tiek slēgta plkst. 16:05. 
 
LFF prezidents V. Ļašenko ______________________ 
 
 
LFF viceprezidents S. Kovaļovs___________________ 
 
 
LFF viceprezidents O. Pulks____________________ 


